Date: 24/10/2021

التاريخ: 24/ 2021/10

## Award of Project to Galfar for Approximate Value of OMR 9 Million

إسناد مشروع لجلفار بقيمة تقريبية 9 مليون ريال عماني

We are pleased to inform our esteemed shareholders that the Ministry of Transport, Communications and Information Technology has awarded to Galfar the Main Works' Contract for Road Reinstatement Works and Repair of Damages caused by Tropical Cyclone Shaheen at Al Batinah Highway. The value of this project is approximately 9 million riyals with execution period of 16 months including mobilization period.

يسرنا أن نخطر مساهمينا الكرام بإسناد وزارة النقل والاتصالات وتقنية المعلومات لشركة جلفار "عقد مشروع الأعمال الرئيسية لإصلاح الاضرار التي لحقت بطريق الباطنة العام" جراء الحالة المدارية (شاهين)، وتقدر قيمة هذا المشروع بـ 9 مليون ريال عماني ومدة تنفيذ 16 شهرا شاملة فترة التجهيزات الأولية.

The award of this project comes within the national efforts aimed at handling the impacts of Tropical Cyclone Shaheen on the Main Al Batinah Road.

ويأتي إسناد هذا المشروع ضمن الجهود الوطنية التي تهدف لمعالجة آثار الحالة المدارية "شاهين" على طريق الباطنة العام.

We take this opportunity to express our appreciation to Ministry of Transport, Communications and Information Technology for the confidence vested on Galfar through award of this project.

وفي الختام تتقدم إدارة الشركة بالشكر والتقدير لوزارة النقل والاتصالات وتقنية المعلومات على الثقة الممنوحة لجلفار في إسناد هذا المشروع.

Dr. Hamoud Rashid Al Tobi Chief Executive Officer د. حمود بن راشد التوبي الرنيس التنفيذي

ص.ب. ٣٣٥ <u>مسـة ط. الـرمزالــبريــدي: ١٠٠٠ ســاطــنة المناه بالمناه با</u>